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                                                      Protokół nr 84/2013 
z posiedzenia Zarządu Powiatu  

                                                       w Środzie Śląskiej 
odbytego w Starostwie Powiatowym 

                                                       w Środzie Śląskiej 
w dniu 10 kwietnia 2013 roku 

o godz. 10.00  
 

Obecni:  
Sebastian Burdzy- Starosta Powiatu Średzkiego 
Mieczysław Kudryński- Wicestarosta Powiatu Średzkiego 
Czesław Kaczmarek – członek Zarządu 
Józef Chabraszewski– członek Zarządu  
Grzegorz Pierzchalski – członek Zarządu  
oraz 
Janina Gawlik – Skarbnik Powiatu Średzkiego  
 
 
Starosta 
Przywitał przybyłych członków Zarządu Powiatu i przedstawił porządek posiedzenia: 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.  
3. Przyjęcie protokołów Zarządu Powiatu Nr 82/2013 i  83/2013.   
4. Przyjęcie stanowiska w sprawie: 

- sprzedaży nieruchomości położonych w miejscowości Krępice, 
- uzgodnienia trasy przebudowy linii napowietrznej SN L-326 przy ul. Kilińskiego, ul. Kajakowej i ul. 
Strzeleckiej na działkach stanowiących własność Powiatu Średzkiego.   

             - zatwierdzenia aneksu do porozumienia, pomiędzy Miastem Wrocław, a Powiatem Średzkim, w sprawie  
             umieszczenia i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka pochodzącego z Powiatu Średzkiego –  
            Arkadiusza Lubieszko,  
             - zatwierdzenia aneksu do umowy zawartej w dniu 03 października 2008  r. w Środzie Śląskiej pomiędzy     
            Powiatem Średzkim, a Caritas Archidiecezji Wrocławskiej (zwiększenie ilości miejsc z 36 na 40 w Domu  
            Opieki Caritas Archidiecezji Wrocławskiej im. Jana Schneidera w Malczycach).  
             - uzgodnienia trasy przyłącza gazowego do budynku przy zbiegu ulic: Kilińskiego i al. Konstytucji 3-go  
            Maja wzdłuż ul. Kilińskiego do ul. Strzeleckiej 

5. Sprawy różne. 
 
 
Starosta 
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4 „Przyjęcie stanowiska w 
sprawie” zatwierdzenia porozumień pomiędzy Powiatem Jaworskim, a Powiatem  Średzkim.  
 
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, członkowie Zarządu głosowali:  
 
                                                               Za - 5 W - 0 P - 0 
 
 
Ad.3 Przyjęcie protokołów Zarządu Powiatu Nr 82/2012 i 83/2013  
 
 Za przyjęciem protokołu Zarządu Powiatu Nr 82/2013, członkowie Zarządu głosowali: 

                   
                                                          Za - 5 W - 0 P - 0 
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Za przyjęciem protokołu Zarządu Powiatu Nr 83/2013, członkowie Zarządu głosowali: 
                                                 
                                                        Za - 5 W - 0 P - 0 
 
 

Ad. 4 Przyjęcie stanowiska w sprawie: 
 
- sprzedaży nieruchomości położonych w miejscowości Krępice, 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że zbycie w/w nieruchomości wobec zapisów w obecnym planie 
zagospodarowania przestrzennego, jest na dzień dzisiejszy niemożliwe, ponieważ nie 
możemy sprzedać działki pod drogę powiatową osobom prywatnym.  
 
Starosta 
Powiedział, że Gmina Miękinia jest zainteresowana przejęciem tej drogi. 
 
Wicestarosta 
Dodał, że tak, ale nie w tym zapisie, dopóki nie zrobi się zmiany w planie.  
 
Na posiedzenie Zarządu Powiatu, wchodzi Elżbieta Możejko - z-ca kierownika Wydziału 
Mienia i Infrastruktury Drogowej.  
 
Elżbieta Możejko 
Powiedziała, że były różne pomysły, Rada Sołecka chciała to zagospodarować, chcą to na 
poprawienie zagospodarowania swoich nieruchomości. Dodała, że wyłączyliśmy z ciągu 
drogi powiatowej z dniem 1 stycznia 2013 roku, więc nie jest to już droga, także może być 
przedmiotem obrotu, natomiast plan zagospodarowania jest taki, że jest to droga publiczna, 
czyli została ujęta całość.  
  
Radny Kaczmarek  
Powiedział, że wnioskuje, aby przełożyć tą sprawę na następny Zarząd, a w między czasie 
porozmawiać z Wójtem Gminy Miękinia w tym temacie.  
 
              Za wnioskiem radnego Czesława Kaczmarka, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                          Za - 5 W - 0 P - 0  
 
- uzgodnienia trasy przebudowy linii napowietrznej SN L-326 przy ul. Kilińskiego, ul. 
Kajakowej i ul. Strzeleckiej na działkach stanowiących własność Powiatu Średzkiego.   
 
Elżbieta Możejko 
Powiedziała, że zamiast słupów będzie tam linia kablowa.   
 
Wicestarosta 
Powiedział, że to jest program bezpieczeństwa w Polsce, jeżeli druty idą nad domem 
dziecka, przedszkolem, placem zabaw, wtedy chcą je skablować.  



 3 

 
Starosta 
Powiedział, że Zarząd przychyla się do wniosku firmy VOLT- TIM.  
 
      Za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                           Za - 5 W - 0 P - 0  
 
 - uzgodnienia trasy przyłącza gazowego do budynku przy zbiegu ulic: Kilińskiego i al.  
Konstytucji 3-go Maja wzdłuż ul. Kilińskiego do ul. Strzeleckiej 
 
Starosta 
Powiedział, że uzgodnienie dotyczy budynku Pana Dyszewskiego. Oczywiście musi być 
przywrócony stan sprzed robót.  Trzeba powiadomić przy tym PCPR, Ostoję i WPOW o tym, 
że wchodzą z robotami. Dodał, że Zarząd pozytywnie opiniuje w/w wniosek.  
 
Za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                            Za - 5 W - 0 P - 0  
 
   - zatwierdzenia aneksu do porozumienia, pomiędzy Miastem Wrocław, a Powiatem 
Średzkim, w sprawie umieszczenia i wysokości wydatków na utrzymanie dziecka  
pochodzącego z Powiatu Średzkiego –  Arkadiusza Lubieszko,  
 
Wicestarosta 
Dodał, że w tym przypadku rozwiązujemy umowę, przestajemy płacić.  
 
Za zatwierdzeniem w/w aneksu do porozumienia, członkowie głosowali: 
 
                                                           Za - 5 W - 0 P - 0 
 
- zatwierdzenia aneksu do umowy zawartej w dniu 03 października 2008  r. w Środzie 
Śląskiej pomiędzy Powiatem Średzkim, a Caritas Archidiecezji Wrocławskiej (zwiększenie 
ilości miejsc z 36 na 40 w Domu  Opieki Caritas Archidiecezji Wrocławskiej im. Jana 
Schneidera w Malczycach).  
 
 
Za zatwierdzeniem aneksu do w/w umowy, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                           Za - 5 W - 0 P - 0 
 
 - zatwierdzenia porozumień, pomiędzy Powiatem Jaworskim, a Powiatem Średzkim, w 
sprawie przyjęcia dziecka do placówki opiekuńczo- wychowawczej oraz warunków jego 
pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie ponoszonych przez powiat 
właściwy ze względu na miejsce zamieszkania dziecka przed umieszczeniem go po raz 
pierwszy w pieczy zastępczej (Ksawery Łyskawa) 
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Za zatwierdzeniem w/w porozumienia, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                           Za - 5 W - 0 P - 0 
 
- zatwierdzenia porozumień, pomiędzy Powiatem Jaworskim, a Powiatem Średzkim, w 
sprawie przyjęcia dziecka do placówki opiekuńczo- wychowawczej oraz warunków jego 
pobytu i wysokości wydatków na jego opiekę i wychowanie ponoszonych przez powiat 
właściwy ze względu na miejsce zamieszkania dziecka przed umieszczeniem go po raz 
pierwszy w pieczy zastępczej (Oliwia Giżycka)  
 
 
Za zatwierdzeniem w/w porozumienia, członkowie Zarządu głosowali: 
 
                                                           Za - 5 W - 0 P - 0 
 
Ad. 5  Sprawy różne. 
 
Radny Pierzchalski 
Powiedział, że to pewnie nie jest oficjalne stanowisko firmy Skanska, ale rozmawiał z 
pracownikami, którzy przymierzają się do drogi Cesarzowice- Michałów- Ujazd Górny. Dodał, 
że boi się, żeby nie było jak w przypadku Kostomłot, bo oni stwierdzili, że firma wystąpi do 
nas, że warstwa, która jest w dokumentacji, jest warstwą absolutnie niewystarczalną.  
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że projektant, który bierze za to pieniądze, powinien robić odwierty. 
 
Radny Pierzchalski 
Powiedział, że zadał tylko pytanie. Dodał, że zapytał tam Pana czy będzie możliwe wylanie 
całego pasa, i on powiedział, że raczej nie, bo z jednej strony miałby dać daną ilość 
pośrodku tylko jeden centymetr, czyli to już jedno z drugim się kłóci. 
 
Wicestarosta 
Powiedział, że póki nie ma oficjalnego stanowiska, przetarg był ogłoszony wyjątkowo szybko 
i było dużo czasu, pytań było dużo, akurat Skanska wierciła, sprawdzała, złożyła ofertę. 
Pytań było dużo, ale nie było pytania „dlaczego jest 5 cm, a nie 15 cm”? Poczekajmy na 
oficjalne stanowisko.  
 
Radny Kaczmarek 
Powiedział, że dobrze, że radny Pierzchalski sygnalizuje, bo będziemy wiedzieli jakie 
stanowisko zająć.  
 
Skarbnik 
Powiedziała, że chciałaby jeszcze przekazać Radzie sprawozdania łączne, skonsolidowane 
Muzeum i Powiatu, żeby prowadzone były już prace na rzecz absolutorium, które planowane 
jest w maju.   
 
Starosta 
Ustalił następne posiedzenie Zarządu na środę 17 kwietnia na godzinę 13.00-tą.  
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Starosta zamknął posiedzenie Zarządu.  
 
 
 

 Protokół sporządziła:                             PODPISY:  
               (-)   
   Katarzyna Łaziuk    

 Sebastian Burdzy……(-)……………. 
                      
                        Mieczysław Kudryński…(-)…………. 

 
 

             Czesław Kaczmarek ……(-)………….. 
 
 
                                                                Grzegorz Pierzchalski......(-).................. 
 
 
                                                                Józef Chabraszewski........(-)................ 
                                                                 

 
                                                Janina Gawlik…… …(-)..…………... 
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